
Novostavba rybinové dojírny FARMTEC 2 x 11 stání s rychlým odchodem je v blízkosti nové šestiřadé stáje pro 229 dojnic. 
Dojírna je vybavena měřením nádoje a identi�kací dojnic. Program FARMSOFT ovládá a řídí nejen dojírnu, ale také sleduje a 
vyhodnocuje pohybovou aktivitu zvířat, včetně přežvykování. Před dojírnou je zaroštovaná čekárna pro 60 krav se  selekční 

2brankou a selekčním prostorem (160 m ) s osmi �xacemi. 

Newly build a heringbone parlor with 2 x 11 milking stalls on the farm for 229 dairy cows.  The parlor is equipped with milk yield recording and 
cows idententi�cation. Herd management program FARMSOFT controls not only the milking process but also monitors and evaluates the 
activity of cows and ruminations. The holding area for 60 psc. is equipped by a cow pusher. The automatic cow selecting gate is placed at the 
exit alley from the parlor. 

Доильный зал типа «елочка» FARMTEC 2 х 11 с быстрым выходом был построен возле нового шестирядного коровника для 229 дойных 
коров.  Доильный зал оснащен системой измерения надоя и системой идентификации дойных коров. Программное обеспечение 
FARMSOFT помогает не только руководить процессом доения, но также отслеживать и анализировать двигательную активность 
животных, вкл. продолжительность пережевывания кормов. Перед доильным залом расположен накопитель на 60 коров с обастью 
селекции (160 м2) и фиксирующим оборудованием (8 шт.)
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vstupy do dojírny s posuvnými dveřmigumový povrch na podlaze v jámě dojírny

selekční branka výstupní uličce z dojírnydesinfekční automat

přítlak a rychlý odchod z dojírnydojicí stroje s polohovatelnými rameny

zaroštovaná čekárna s přihaněčemna dojírnu navazuje čekárna dojnic
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